
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Onsdag d. 9. oktober 2024 
Tidspunkt: 17:00 – 19.00 
Mødested: Janderup Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) - Afbud 
Caspar Sylvest 
Jørgen Søndergård - Afbud 
Monica Lykke Nielsen - Afbud 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 

Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen - Afbud 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Clara Hansen 
Clara Skovfoged

 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 Der er udsendt mail til 
bestyrelsen om høringssvar 
ift. Kommuneplanen. 
Høringssvaret blev som 
foreslået. 
Der er inviteret til 
dialogmøde i november om 
fremtidens skole. 
Ad. 2 Der er afholdt 
pæd.arrangement om 
deltagelsesmuligheder, 
inklusion og fortællingens 
magt for det samlede 
personale. Det var relevant 
og umiddelbart brugbart. 
Der opleves bekymrende 
brug af TikTok på 
Blåvandshuk Skole, hvor 
børn i overbygningen 
hænges ud. 
Skolen har fat om problemet. 



 

Ad. 3 Næste møde er 
mandag i uge 43 
Ad. 4 Der er afholdt 
elevrådsmøder på begge 
skoler. I Janderup har 
elevrådet igangsat et initiativ 
om en bamse til 
børnehaveklassen.  
Elevrådet på Blåvandshuk 
har været afsted til møde i 
fælleselevrådet. Der blev 
debatteret forskellige 
muligheder for ændringer af 
skolemaden. 
Ad. 5 

2.  Tjek ind 10 minutter  Præsentationsrunde til ære 
for Clara H. 

3.  Den gode historie – hvilke indsatser har vi gang i hvad og 
forventer vi af dem? 

• Indsatser vedr. trivsel 
• Indsatser vedr. faglighed 

 

TW forklarede hvordan der 
arbejdes med trivsel. 
AMT forklarede hvordan det 
nyopstartede trivselsteam er 
kommet i gang med 
vejledningen. 
Spørgsmål fra 
forældrerepræsentanter om 
modtagelsen af vejledningen 
og til muligheden for 
vejledning i fritidstilbuddene 
og om metodikken. 
Modtagelsen er positiv. Intet 
til hinder for vejledning i 
fritidstilbuddene. Vejledning 
både rekvireres og tildeles. 
HE fortalte om 
igangsættelsen af nyt 
læsevejlederteam, hvor nye 
uddannes og arbejder på 
implementering. 
Ordblindestrategien 
implementeres på begge 
skoler. 
Blåvandshuk har etableret et 
Maker Space med mulighed 
for 3D-print, laserudskæring 
m.m. 
Samlet set bidrager det hele 
til såvel faglighed som trivsel. 
Snak om hvordan 



 

trivselsarbejdet kan 
øges/udvikles ude i praksis i 
fremtiden. 

4.  Opfølgning på økonomi 
 

TW gennemgik økonomien 
som den ser ud nu og hvor 
prognoserne peger hen. 
Der er generel progression. 
Snak om hvordan 
personaleressourcen 
prioriteres og fordeles. 

5.  Arbejdet med principper generelt 
• Hvad er det gode princip? 
• Inspiration: https://www.skole-

foraeldre.dk/sites/default/files/skolebest1.pdf#page=11 
 

Snak om formen af og 
indholdet af fremtidige 
principper. 
Hvor konkrete skal 
principperne være og 
hvordan skal de bruges til at 
forme praksis. 
Den nye kortfattede 
principielle tilgang blev 
godkendt. 

6.  Princip for skole-hjemsamarbejde 
• Se bilag 

 

Udsat til næste gang. 

7.  Årshjul 
 
 

Runddelt til gennemsyn 
Godkendes på næste møde 

8.  Eventuelt 
 
 

Intet 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/sites/default/files/skolebest1.pdf#page=11
https://www.skole-foraeldre.dk/sites/default/files/skolebest1.pdf#page=11

